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Het is al weer een tijd geleden dat we geïnformeerd zijn over de stand van zaken betreffende de 
verkoop van vastgoed welke op de vastgoed-lijst vermeld staan. Het is ons inmiddels bekend en 
toegezegd dat we rond de situatie van de molen in maart een raadsinformatiebrief kunnen 
verwachten. 
 
De vragen die wij nu hebben gaan over de Pius X-school en de daarin gehuisveste lokale omroep 
RPL-FM. 
 

1. Klopt het dat de school inmiddels verkocht is? 
 

2. Is er bekend wat de eigenaar gaat doen met de ruimte waar RPL-FM haar studio heeft? 
 

3. Weke rol heeft of zal de gemeente spelen bij duidelijkheid over de 
huisvesting/herhuisvesting van de lokale omroep? 
 

4. Heeft de gemeente niet een zorgplicht zoals ook ingezet bij de voedselbank en de RAW 
om deze belangrijke publieke functie de plek te geven die zij verdienen? 
 

5. Kan het college overwegen zoals wij al eerder gevraagd hebben om ruimte voor dit soort 
belangrijke vrijwillige instellingen voor Woerden te creëren in het te verbouwen 
gemeentehuis? 

 
6. Is het college met Inwonersbelangen van mening dat de onzekere situatie over de 

huisvesting niet langer kan en mag duren? 
 
 
 
 
Hendrie van Assem  
Inwonersbelangen 


